



**CHINCHALERO
PICADILLO**

★
102 x 20,6 | 4 x 52
EUR 2,75 (D), 3,40 (A),
CHF 4,-

Nicaragua, Wrapper: Ecuador Connecticut, **Binder:** Sumatra, **Filler:** Honduras, Nicaragua

Sehr gut gerollt; die Cigarre entfaltet eine scharfe Rauchexplosion am Gaumen mit bissigen, säuerlichen Noten; im Tabakblend overpowered, es fehlt die Aromatik, übrig bleiben Kraft und Biss.

Very well-rolled; the cigar develops a sharp explosion of smoke on the palate with biting, acidic notes; overpowering in its tobacco blend, the aroma is missing – what remains is strength and bite.



**JOYA DE NICARAGUA
CELEBRACIÓN CÓNsul**

★★★☆☆
114 x 20,6 | 4 1/2 x 52
EUR 4,20 (D), 4,70 (A),
CHF 5,60, USD 3.80

Nicaragua, Tobaccos: 100% Nicaragua

Kräftige Cigarre. Harzig-holzige im dichten Geschmack und zart eukalyptisch überlagert, entwickelt die Cigarre am Gaumen eine röstig-würzige Geschmeidigkeit in der dichten kompakten Struktur.

A strong cigar. Resinous-woody in a dense taste and overlaid delicately with eucalyptus, the cigar develops a roasty-spicy smoothness on the palate in its dense compact structure.



**NUB CONNECTICUT
354**

★★★☆☆
95,3 x 21,4 | 3 3/4 x 54
EUR 5,50 (NL), USD 3.90

Nicaragua, Wrapper: Ecuador Connecticut, **Binder:** Nicaragua, **Filler:** Nicaragua

Eine kräftige, sehr gut gemachte Cigarre; floral im Rauch und kräftig im Geschmack. Die Stärke des Blends überdeckt etwas die zedrig-strukturierten Aromen.

A strong, very well-made cigar, floral in smoke and powerful in taste. The strength of the blend overwhelms the cedary-structured aromas.



**OLIVA SERIE G
ROBUSTO**

★★★★★
114 x 19,8 | 4 1/2 x 50
EUR 4,- (NL), USD 3.00
CHF 10,-

Nicaragua, Wrapper: Cameroon, **Binder:** Nicaragua, **Filler:** Nicaragua

Sandiges, schönes Deckblatt auf der Box Pressed; expressive komplexe Aromatextur im zedrig-nussigen und samtig-seidigen, würzigen Geschmack, der geschmeidig am Gaumen liegt. Sehr harmonisch komponiert; eine feine, mittelstarke Cigarre.

A sandy, beautiful wrapper surrounds this box-pressed cigar; expressive and complex in aroma texture, with a cedary-nutty and velvety-silky, spicy taste which is supple on the palate. Very harmoniously composed; a fine medium-strength cigar.



**PADRÓN 1926
SERIE NO 35**

★★★★★☆☆
102 x 19 | 4 x 48
EUR n/a, USD 11.00

Nicaragua, Tobaccos: 100% Nicaragua

Samtige Rauchfülle im vorzüglichen Zug; eine feine, gewürzte Zedrigkeit im samtigen, vielschichtigen, nuanzenreichen Geschmack, der am Gaumen ein Pfauenrad schlägt. Kräftig und nachhaltig im ausgewogenen Blend ... bis zum Schluss. Ein perfekter Smoke.

A velvety abundance of smoke in the excellent draw; a fine, spicy cedarness in a velvety, complex taste which is rich in nuances that unfold a whole spectrum on the palate. Strong and lasting in the balanced blend ... until the end. A perfect smoke.